
 BR.0002.11.2011
PROTOKÓŁ Nr XIV/11

z sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach
z dnia 30 listopada 2011 roku

XIV sesja Rady Miejskiej w Wilamowicach odbyła się w Gminnym Centrum Zachowania 
Dziedzictwa Kulturowego, 

Wilamowice ul. Paderewskiego 3 (I piętro, sala narad). 

Obradom  przewodniczył: Pan  Stanisław  Nycz -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
w Wilamowicach.

Czas trwania:   od godz. 1430 do godz. 1715.
                         
Obecni: 15  radnych  na  stan  15 oraz  zaproszeni  goście,  wg  listy  obecności  załączonej 
do protokołu:

1. Marian Trela -  Burmistrz  Wilamowic
2. Stanisław Gawlik -  Zastępca Burmistrza
3. Andrzej Kołtun -  Sekretarz Gminy
4. Zyta Blachura - Majdak -  Skarbnik
5. Edward Grzywa -  Adwokat
6. Andrzej Płonka -  Starosta Bielski
7. Jerzy Kubik -  Radny Powiatu Bielskiego
8. Kazimiera Gabryś -  Kierownik Wydz. SG
9. Renata Małecka-Stekla -  Kierownik ZOSiP
10. Mieczysław Rupik -  Kierownik ZWiK
11. Małgorzata Foks -  Gł. księgowy ZWiK
12. Aleksander Nowak -  Dyrektor MGOK
13. Sołtysi Sołectw Gminy Wilamowice, Przew. Zarządu Osiedla Wilamowice

oraz Pani Magdalena Ryłko - Redaktor Gazety „Region”.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Wręczenie  odznaczeń  Ministra  Obrony  Narodowej  dla  Państwa  Zarębskich  (srebrne 

medale„Za zasługi dla Obronności Kraju”).
4. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
5. Wystąpienia zaproszonych gości.
6. Przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach.
7. Informacja Komisji Rewizyjnej o kontrolach przeprowadzonych dnia 9 listopada 2011 r.
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011.
9. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych za 2010 rok przedłożona przez Burmistrza 

Wilamowic oraz  Wojewodę Śląskiego.
10. Podjęcie uchwał w sprawie  :
1) Zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz za zbiorowe odprowadzanie 

ścieków na terenie Gminy Wilamowice.
2) Zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w wodę  na  terenie  Gminy  Kęty  objętym 

Porozumieniem  Międzygminnym  zawartym  w  dniu  6  listopada  2006  r.,  na  obszarze 
działania Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach.

3) Zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Kozy  objętym 
Porozumieniem   Międzygminnym   zawartym   w   dniu   31   maja   2005   r.,   na obszarze 
działania Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach.
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4) Ustalenia  dopłaty  do ceny dla  taryfowej  grupy odbiorców usług w zakresie  zbiorowego 
odprowadzania  ścieków na  terenie  Gminy  Wilamowice  na  obszarze  działania  Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach.

5) Przekazania   w   bezpłatne   użyczenie   nieruchomości   gruntowych   położonych w 
Wilamowicach przy ul. I. Paderewskiego 3 oraz w Pisarzowicach przy ul. Św.  Floriana 26.

6) Wprowadzenia  zmian  w  Załączniku  Nr  1  do  Uchwały  Nr  XX/132/92  Rady  Miejskiej 
w  Wilamowicach  z  dnia  22  kwietnia  1992  roku  w  sprawie  nadania  Statutu  Miejsko 
Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Wilamowicach.

7) Opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy Wilamowice.
8) Określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji podatkowych.
9) Określenia na 2012 rok wysokości stawek podatku od nieruchomości  oraz zwolnień od 

podatku od nieruchomości obowiązujących w Gminie Wilamowice.
10) Określenia   na   rok   2012   wysokości   stawek   podatku   od   środków   transportowych 

obowiązujących w Gminie Wilamowice.
11) Opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Wilamowice.
12) Ustalenia  Programu      Współpracy     Gminy     Wilamowice     z      organizacjami  

pozarządowymi  i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 
r. o działalności    pożytku publicznego i o wolontariacie na 2012 rok.

11. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
12. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.
13. Zakończenie sesji.

Przebieg obrad:

Punkt 1. Otwarcie sesji.

Otwarcia sesji  dokonał  Przewodniczący Rady Miejskiej  w Wilamowicach  Pan Stanisław Nycz, 
który  powitał  zebranych  radnych  oraz  wszystkich  zaproszonych  gości.  Na  podstawie  listy 
obecności Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych na stan 15, co stanowi 
o prawomocności obrad XIV po wyborach sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach. 

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady – Odczytał porządek obrad, który wszyscy otrzymali. 
– Czy są wnioski lub uwagi? 

Burmistrz  Marian  Trela wniósł  o  dodanie  2  tematów,  tj.  zaopiniowanie  projektów  uchwał 
w sprawie:

– Wprowadzenia  zmian  do  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Wilamowice  na  lata 
2011 – 2019.

– Wprowadzenie zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2011.
Przewodniczący Rady – Wniósł o wycofanie tematu dotyczącego „Wręczenia odznaczeń Ministra 
Obrony Narodowej”, gdyż Państwo Zarębscy nie mogli uczestniczyć w dzisiejszej sesji.

– Kto jest za przyjęciem wniosków?

Wynik głosowania:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

Przewodniczący Rady – Proponuję, żeby porządek obrad przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
4. Wystąpienia zaproszonych gości.
5. Przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach.
6. Informacja Komisji Rewizyjnej o kontrolach przeprowadzonych dnia 9 listopada 2011 r.
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7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011.
8. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych za 2010 rok przedłożona przez Burmistrza 

Wilamowic oraz  Wojewodę Śląskiego.
9. Podjęcie uchwał w sprawie  :

1) Zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz za zbiorowe odprowadzanie 
ścieków na terenie Gminy Wilamowice.
2)  Zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy Kęty objętym 
Porozumieniem  Międzygminnym  zawartym  w  dniu  6  listopada  2006  r.,  na  obszarze 
działania Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach.
3)  Zatwierdzenia  taryfy  za  zbiorowe  odprowadzanie  ścieków  na  terenie  Gminy  Kozy 
objętym Porozumieniem Międzygminnym zawartym w dniu 31 maja 2005 r., na obszarze 
działania Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach.
4)  Ustalenia dopłaty do ceny dla taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego 
odprowadzania  ścieków na  terenie  Gminy  Wilamowice  na  obszarze  działania  Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach.
5)  Przekazania  w  bezpłatne  użyczenie  nieruchomości  gruntowych  położonych 
w Wilamowicach przy ul. I. Paderewskiego 3 oraz w Pisarzowicach przy ul. Św.  Floriana 
26.
6)  Wprowadzenia  zmian  w  Załączniku  Nr  1  do  Uchwały  Nr  XX/132/92  Rady  Miejskiej 
w  Wilamowicach  z  dnia  22  kwietnia  1992  roku  w  sprawie  nadania  Statutu  Miejsko 
Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Wilamowicach.
7) Opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy Wilamowice.
8) Określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji podatkowych.
9)  Określenia na 2012 rok wysokości  stawek podatku od nieruchomości  oraz zwolnień 
od podatku od nieruchomości obowiązujących w Gminie Wilamowice.
10)  Określenia  na  rok  2012  wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych 
obowiązujących w Gminie Wilamowice.
11) Opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Wilamowice.
12)  Ustalenia  Programu    Współpracy    Gminy    Wilamowice    z    organizacjami 
pozarządowymi  i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 
r. o działalności    pożytku publicznego i o wolontariacie na 2012 rok.
13) Wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice na lata 
2011 – 2019.
14) Wprowadzenie zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2011.

10. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
11. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.
12. Zakończenie sesji.

Pan Przewodniczący – Kto jest „za” przyjęciem  porządku obrad?

Wynik głosowania:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

Punkt 3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych. 

Radny Marian Rozner przedstawił następujące sprawy:
– Prezes orkiestry dętej OSP Wilamowice twierdzi, że nie można  prowadzić nauki gry dla 

młodzieży, gdyż nie ma instrumentów ani pieniędzy na ich zakup.
– Czy będzie powołana orkiestra gminna?
– Czy Pan Burmistrz Marian Trela uczestnicząc w uroczystościach państwowych korzysta 

z delegacji?
Radny Paweł Gacek:

– Co z przejściem dla pieszych od ulicy Lekacz do ulicy Czereśniowej, jest to możliwe do 
wykonania?

– W wieloletnim planie ujęto środki na oświetlenie ulic, jakie to ulice?
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Punkt 4. Wystąpienia zaproszonych gości.

Radny Powiatu Bielskiego Jerzy Kubik  przedstawił  informacje dotyczące powiatu bielskiego, 
w tym funkcjonowanie PKS-u Bielsko-Biała oraz zadania Zarządu Dróg Powiatowych w zakresie 
remontu ulic, tj. w Hecznarowicach – ul. Odsole, w Wilamowicach – ul. Paderewskiego, w Starej 
Wsi  –  osuwisko.  Pan  Jerzy  Kubik  dodał,  że  Zarząd  Dróg  Powiatowych  zlecił  aktualizację 
klasyfikacji dróg powiatowych.
Radny Władysław Carbol – Ulica Szkolna jest ujęta w planach?
Radny Powiatu Bielskiego Jerzy Kubik – Zadanie podzielono na 2 etapy, jeśli przyjdzie transza 
to zadanie będzie ukończone.
Radna Stanisława Kudłacik – Przez 4 lata nie mieliśmy radego w naszej  miejscowości i  dla 
Zasola Bielańskiego nie zrobiło się kompletnie nic. Przypisuje się nam rozbudowę oczyszczalni 
ścieków,  z której  nie wiadomo czy w ogóle skorzystamy podczas gdy inne sołectwa w gminie 
otrzymują środki na inwestycje. Analizując bieżący rok najwięcej poważnych wypadków zdarza się 
na terenie Zasola Bielańskiego. Dla poprawy bezpieczeństwa potrzebny jest tam również chodnik.
Radny Powiatu Bielskiego Jerzy Kubik  - W roku ubiegłym została zrobiona nawierzchnia na 
ulicy Mostowej.
Radna Stanisława Kudłacik – Ze środków powodziowych inne miejscowości też skorzystały.
Sołtys Zasola Bielańskiego Tadeusz Dziubek – Ostatnio były dwa identyczne wypadki w rejonie 
ulicy Mostowej i  Ptasznik. Skrzyżowanie jest według mnie słabo oznaczone. Nie ma oznaczeń 
poziomych i jest zaciemnione przez rosnące tam drzewa. Proszę o jak najszybszą interwencję, 
żeby znów nie doszło tam do wypadku.

Punkt 5. Przyjęcie protokołów z obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach.

Przewodniczący Rady oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej.
Radny Rewizyjnej  Kazimierz Cebrat –  Komisja Rewizyjna zapoznała się z protokołem obrad 
z  XIII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach  W wyniku  analizy  Komisja  stwierdziła  zgodność 
protokołu ze stanem faktycznym. Protokół został wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej oraz 
obecnie znajdują się na sali.  Komisja Rewizyjna nie zgłasza uwag do wymienionego protokołu 
i wnioskuje o przyjęcie go bez odczytywania.
Przewodniczący Rady: 

– Czy są uwagi lub pytania? - Brak.
– Poddaję wniosek Komisji Rewizyjnej pod głosowanie, kto z Państwa jest „za” przyjęciem 

protokołu z obrad XIII sesji Rady Miejskiej bez odczytywania?

Wynik głosowania:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

Punkt 6.  Informacja Komisji  Rewizyjnej  o kontrolach przeprowadzonych dnia 9 listopada 
2011 r.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Kazimierz  Cebrat,  poinformował  że  dnia 
9 listopada przeprowadzono 2 kontrole. 
Kontrolą objęto:

1. Gminny  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  odnośnie  realizacji  zadań,  w  zakresie  których 
wydatkowane są środki budżetowe. 
Pan Kazimierz Cebrat odczytał  ustalenia Komisji  Rewizyjnej,  m. in.  stwierdzono,  że w 
kontrolowanym okresie, tj. I – IX 2011 r., wydano 27,5 tony żywności z czego skorzystało 
210  rodzin  (622  osoby).  Ponadto  w  roku  2011,  do  dnia  kontroli,  ze  wsparcia  GOPS 
skorzystało 256 rodzin co przekłada się na liczbę 690 mieszkańców Gminy Wilamowice. 
Pan Kazimierz Cebrat  dodał,  że Komisja nie wnosi  żadnych zastrzeżeń do działalności 
GOPS w ramach objętych kontrolą.

2. Gimnazjum im. Św. Arcybiskupa Józefa Bilczewskiego w Wilamowicach w zakresie sprzętu 
sportowego użytkowanego przez uczniów klasy sportowej. 
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Pan Kazimierz Cebrat poinformował, że ustalenia pokontrolne zostaną  przedstawione na 
kolejnej sesji Rady Miejskiej, gdyż pewne dokumenty wpłynęły dopiero w dniu dzisiejszym.

Punkt 7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011.

Głos  zabrała  Kierownik  ZOSiP  Renata  Małecka  –  Stekla.  Poinformowała,  że  temat  został 
szczegółowo omówiony na Komisjach Rady Miejskiej.  Wszyscy Radni otrzymali materiały w tej 
sprawie. 

– Czy są pytania? - Brak.
Pani   Renata  Małecka  –  Stekla  dodała,  że  wyniki  sprawdzianów  będą  przedstawione 
z początkiem nowego roku. Powróci również temat finansowania oświaty, gdyż Gminy mają z tym 
duży problem.
Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostaje przyjęte do wiadomości.

Punkt  8.  Informacja  dotycząca oświadczeń majątkowych za 2010 rok przedłożona przez 
Burmistrza Wilamowic oraz  Wojewodę Śląskiego.

Burmistrz Marian Trela – Poinformował m. in., że do złożenia oświadczenia majątkowego za rok 
2010 zobowiązani byli: zastępca   burmistrza,   sekretarz   gminy,   skarbnik   gminy,   kierownicy 
gminnych jednostek organizacyjnych oraz pracownicy Urzędu Gminy i Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej  wydający  decyzje  administracyjne  w  imieniu  Burmistrza.  Wszystkie  oświadczenia 
majątkowe  złożone  zostały  w  wymaganym  terminie,  tj.  do  30  kwietnia  2011  r. 
Złożone  oświadczenia  majątkowe  podlegały  kontroli  formalnej  i  analizie  porównawczej. 
Osoby, w oświadczeniach których stwierdzono uchybienia zostały telefonicznie lub osobiście o tym 
poinformowane i złożyły stosowne korekty. 
Przewodniczący Rady odczytał  informację Wojewody Śląskiego znak:  KA/V/0717/8/168/11 „R” 
dotyczącą oświadczeń majątkowych za 2010 r. złożonych przez Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w Wilamowicach oraz Burmistrza Wilamowic. Odnośnie Przewodniczącego Rady – oświadczenie 
zostało złożone w terminie ustawowym, stwierdzone braki natury formalnej zostały uzupełnione w 
trybie roboczym przez zainteresowanego. Odnośnie Burmistrza Wilamowic – oświadczenie zostało 
złożone w terminie ustawowym, nie stwierdzono nieprawidłowości.
Pan Przewodniczący  przypomniał,  że informacja dotycząca oświadczeń majątkowych radnych 
została już wcześniej przedstawiona Radzie Miejskiej.

Punkt 9. Podjęcie uchwał w sprawie:

1)  Zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz za zbiorowe odprowadzanie 
ścieków na terenie Gminy Wilamowice.

Przewodniczący Rady – Odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt był szczegółowo 
omawiany  na  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej.  Wszystkie  Komisje  zaopiniowały  go 
pozytywnie.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział: 15 radnych.
Wynik głosowania: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr XIV/116/11
w sprawie:

Zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz za zbiorowe odprowadzanie 
ścieków na terenie Gminy Wilamowice.

***
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2) Zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy Kęty objętym 
Porozumieniem Międzygminnym zawartym w dniu 6 listopada 2006 r., na obszarze działania 
Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach.

Przewodniczący Rady – Odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt był szczegółowo 
omawiany  na  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej.  Wszystkie  Komisje  zaopiniowały  go 
pozytywnie.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział: 15 radnych.
Wynik głosowania: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr XIV/117/11
w sprawie:

Zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  na  terenie  Gminy  Kęty  objętym 
Porozumieniem Międzygminnym zawartym w dniu 6 listopada 2006 r., na obszarze działania 
Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach.

***
                    
3) Zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Kozy objętym 
Porozumieniem Międzygminnym zawartym w dniu 31 maja 2005 r.,  na obszarze działania 
Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach.

Przewodniczący Rady – Odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt był szczegółowo 
omawiany  na  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej.  Wszystkie  Komisje  zaopiniowały  go 
pozytywnie.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział: 15 radnych.
Wynik głosowania: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr XIV/118/11
w sprawie:

Zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Kozy objętym 
Porozumieniem Międzygminnym zawartym w dniu 31 maja 2005 r.,  na obszarze działania 
Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach.

***

4)  Ustalenia dopłaty do ceny dla taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego 
odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Wilamowice  na  obszarze  działania  Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach.

Przewodniczący Rady – Odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt był szczegółowo 
omawiany  na  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej.  Wszystkie  Komisje  zaopiniowały  go 
pozytywnie.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?
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W głosowaniu brało udział: 15 radnych.
Wynik głosowania: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr XIV/119/11
w sprawie:

Ustalenia  dopłaty do ceny dla  taryfowej  grupy odbiorców usług w zakresie  zbiorowego 
odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Wilamowice  na  obszarze  działania  Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji w Wilamowicach.

***

5)  Przekazania  w  bezpłatne  użyczenie  nieruchomości  gruntowych  położonych 
w Wilamowicach przy ul. I. Paderewskiego 3 oraz w Pisarzowicach przy ul. Św.  Floriana 26.

Przewodniczący Rady – Odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt był szczegółowo 
omawiany  na  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej.  Wszystkie  Komisje  zaopiniowały  go 
pozytywnie.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział: 15 radnych.
Wynik głosowania: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr XIV/120/11
w sprawie:

Przekazania  w  bezpłatne  użyczenie  nieruchomości  gruntowych  położonych 
w Wilamowicach przy ul. I. Paderewskiego 3 oraz w Pisarzowicach przy ul. Św.  Floriana 26.

***

6)  Wprowadzenia  zmian  w  Załączniku  Nr  1  do  Uchwały  Nr  XX/132/92  Rady  Miejskiej 
w  Wilamowicach  z  dnia  22  kwietnia  1992  roku  w  sprawie  nadania  Statutu  Miejsko 
Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Wilamowicach.

Przewodniczący Rady – Odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt był szczegółowo 
omawiany  na  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej.  Wszystkie  Komisje  zaopiniowały  go 
pozytywnie.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział: 15 radnych.
Wynik głosowania: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr XIV/121/11
w sprawie:

Wprowadzenia  zmian  w  Załączniku  Nr  1  do  Uchwały  Nr  XX/132/92  Rady  Miejskiej 
w  Wilamowicach  z  dnia  22  kwietnia  1992  roku  w  sprawie  nadania  Statutu  Miejsko 
Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Wilamowicach.

***
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7) Opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy Wilamowice.

Przewodniczący Rady – Odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt był szczegółowo 
omawiany na posiedzeniach Komisji. Komisje Rady Miejskiej wniosły o ustalenie wynagrodzenia 
inkasenta za pobór opłaty targowej w wysokości 60% pobranych i terminowo odprowadzonych 
kwot, następnie projekt został pozytywnie zaopiniowany.    

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział: 15 radnych.
Wynik głosowania: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr XIV/122/11
w sprawie:

Opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy Wilamowice.

***

8) Określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji podatkowych.

Przewodniczący Rady – Odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt był szczegółowo 
omawiany  na  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej.  Wszystkie  Komisje  zaopiniowały  go 
pozytywnie.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział: 15 radnych.
Wynik głosowania: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr XIV/123/11
w sprawie:

Określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji podatkowych.

***

9)  Określenia  na  2012  rok  wysokości  stawek podatku  od nieruchomości  oraz  zwolnień 
od podatku od nieruchomości obowiązujących w Gminie Wilamowice.

Przewodniczący Rady – Odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt był szczegółowo 
omawiany  na  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej.  Wszystkie  Komisje  zaopiniowały  go 
pozytywnie.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział: 15 radnych.
Wynik głosowania: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.
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UCHWAŁA Nr XIV/124/11
w sprawie:

Określenia na 2012 rok wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień 
od podatku od nieruchomości obowiązujących w Gminie Wilamowice.

***

10)  Określenia  na  rok  2012  wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych 
obowiązujących w Gminie Wilamowice.

Przewodniczący Rady – Odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt był szczegółowo 
omawiany  na  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej.  Wszystkie  Komisje  zaopiniowały  go 
pozytywnie.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział: 15 radnych.
Wynik głosowania: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr XIV/125/11
w sprawie:

Określenia na rok 2012 wysokości stawek podatku od środków transportowych 
obowiązujących w Gminie Wilamowice.

***

11) Opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Wilamowice.

Przewodniczący Rady – Odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt był szczegółowo 
omawiany  na  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej.  Wszystkie  Komisje  zaopiniowały  go 
pozytywnie.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział: 15 radnych.
Wynik głosowania: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr XIV/126/11
w sprawie:

Opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Wilamowice.

***

Na sali obrad powitano Starostę Bielskiego Pana Andrzeja Płonkę.

12)  Ustalenia  Programu    Współpracy    Gminy    Wilamowice    z    organizacjami 
pozarządowymi  i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności    pożytku publicznego i o wolontariacie na 2012 rok.
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Przewodniczący Rady – Odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt był szczegółowo 
omawiany  na  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej.  Wszystkie  Komisje  zaopiniowały  go 
pozytywnie.

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział: 15 radnych.
Wynik głosowania: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr XIV/127/11
w sprawie:

Ustalenia Programu   Współpracy   Gminy   Wilamowice   z   organizacjami pozarządowymi 
i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2012 rok.

***

13)  Wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice na lata 
2011 – 2019.

Przewodniczący Rady – Poinformował,  że Komisje Rady Miejskiej  omówiły na posiedzeniach 
„Informację dla radnych o zmianie dochodów i wydatków budżetowych oraz zmianach w WPF”. 
Nastepnie odczytał w/w projekt uchwały. 

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział: 15 radnych.
Wynik głosowania: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

UCHWAŁA Nr XIV/128/11
w sprawie:

Wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice na lata 
2011 – 2019.

***

14) Wprowadzenie zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2011.

Przewodniczący  Rady –  Przypomniał,  że  Komisje  Rady Miejskiej  omówiły  na  posiedzeniach 
„Informację dla radnych o zmianie dochodów i wydatków budżetowych oraz zmianach w WPF”. 
Nastepnie odczytał w/w projekt uchwały. 

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział: 15 radnych.
Wynik głosowania: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.
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UCHWAŁA Nr XIV/129/11
w sprawie:

Wprowadzenie zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2011.

***
Punkt 11.  Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.

Burmistrz Marian Trela:
– W sprawie orkiestry dętej OSP Wilamowice   – Nie wiem jak się tam dzieje, orkiestra jest pod 

Zarządem  straży  pożarnej.  Orkiestra  nigdy  nie  była  pod  Urzędem  Gminy,  chociaż 
finansujemy wyjazdy orkiestr, naukę gry na instrumentach. Również w poprzednich latach 
kupiliśmy instrumenty dla OSP Wilamowice, Hecznarowice i Pisarzowice - to były środki 
w wysokości do 40 tysięcy złotych. 
Był przygotowany wniosek o zakup instrumentów ze środków Kapitału Ludzkiego, niestety 
później konkurs został odwołany ze względu na powódź i środki przekazano na inne cele. 
W  tym  roku  złożyliśmy  dwa  wnioski  –  jeden  z  Kapitału  Ludzkiego  na  naukę  gry  na 
instrumentach, wniosek przeszedł ocenę formalną, zostanie zakwalifikowany do realizacji 
w następnym roku, opiewa na kwotę 50 tysięcy złotych. Zadanie będzie realizowane przez 
nasz ośrodek kultury, mieliśmy już spotkanie z kapelmistrzami. Drugi wniosek złożyliśmy do 
Ministerstwa Kultury odnośnie zakupu instrumentów dla orkiestry. Chcielibyśmy utworzyć 
orkiestrę  gminną  bez  naruszenia  statutowych  postanowień  orkiestr  w  poszczególnych 
miejscowościach Gminy Wilamowice.
Pan Burmistrz dodał, że ceni sobie współpracę z orkiestrami dętymi i w jego ocenie układa 
się ona bardzo dobrze.

– W sprawie korzystania burmistrza z delegacji podczas uroczystości państwowych   – Jeżeli 
jestem zapraszany na uroczystości to moim obowiązkiem jest wziąć delegację, taka jest 
zasada. Jeżeli wyjeżdżam samochodem prywatnym za granicę gdzie reprezentuję naszą 
gminę, np. na Węgry, to biorę delegację na ten samochód, jeśli wyjeżdżam autokarem np. 
z zespołem regionalnym, to wtedy również delegacja potwierdza mój wyjazd służbowy.

– Przejście dla pieszych od ulicy Lekacz do Czereśniowej   – W protokole odbioru robót ulicy 
Bielskiej  jest  zapisane,  że  chcielibyśmy wykonać  to  przejście.  Temat  wróci  do rozmów 
w przyszłym tygodniu.

– Oświetlenie  ulic   –  Projekt  budżetu  na  2012  rok  zawiera  propozycje  jakie  środki 
chcielibyśmy  przeznaczyć  na  poprawę  oświetlenia  ulicznego,  są  to  nieduże  pieniądze. 
W  ubiegłym  roku  temat  oświetlenia  był  częściowo  realizowany  w  Hecznarowicach, 
poprzednio w Dankowicach i w Starej Wsi. W bieżącym roku określimy jakie zadania są 
najpilniejsze.  W budżecie  mamy na ten cel  100 tys.  zł.,  biorąc  pod  uwagę wykonanie 
dokumentacji  i  realizację  zadania,  wystarczy  to  na  4  –  5  punktów  świetlnych. 
Pan  Burmistrz  przypomniał,  że  na  terenie  gminy  obecnie  znajduje  się  około  2  tysiące 
punktów świetlnych.

Sołtys  Zasola  Bielańskiego  Tadeusz  Dziubek  poprosił  o  odpowiedź  w  sprawie  oznaczenia 
skrzyżowania w Zasolu.
Radny Powiatu  Bielskiego Jerzy Kubik –  Dziś  Pan  Starosta  będzie  poinformowany  o  tym, 
sprawę trzeba załatwić.
Burmistrz  Marian  Trela –  To  skrzyżowanie  to  jest  kwestia  powiatu,  przekażę  zapytanie  do 
starostwa.

Punkt 12. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

Wiceprzewodniczący Rady Stanisław Peszel – Chciałbym zaproponować abyśmy, jako lokalna 
władza  samorządowa,  włożyli  swoją  cegiełkę  w ratowanie  życia  ludzkiego.  Wiemy doskonale, 
że jeden z mieszkańców naszej gminy jest chory i każda jedna złotówka to dla niego jest dużo.  
Inspiracją do przedstawienia tego był artykuł obecnej tu Pani Redaktor, który ukazał się w ostatnim 
numerze gazety „Region”.
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Burmistrz  Marian  Trela –  To  bardzo  cenna  inicjatywa.  Chciałbym  poinformować,  że  MGOK 
zorganizował  koncert  charytatywny  dla  Pana,  który  obecnie  leczy  się  w Chinach.  Mieszkańcy 
gminy na potrzeby tego leczenia składali  się również przy kościołach.  Chciałbym za to bardzo 
serdecznie wszystkim podziękować.
Radny Władysław Carbol – W budżecie na 2012 rok wymienione są Dankowice, Hecznarowice 
i Wilamowice, pozostałe miejscowości nie są uwzględnione. Proszę w przyszłym budżecie o równe 
potraktowanie wszystkich miejscowości. 
Burmistrz Marian Trela –  Budżet będziemy dopiero zatwierdzali pod koniec grudnia bieżącego 
roku. Projekt był analizowany na poszczególnych Komisjach. Zadania inwestycyjne przyjęliśmy te, 
które zostały ujęte w wieloletniej prognozie finansowej. W budżecie mamy jeszcze różnego rodzaju 
niedoszacowania, m.in. na oświatę. Niektóre zadania wypadły, gdyż musieliśmy się zbilansować 
i znaleźć 5 mln zł zaś niektórych zadań finansowanych z Unii Europejskiej lub Lokalnej Grupy 
Działania nie mogliśmy zdjąć. 
Odnośnie Zasola Bielańskiego, w bieżącym roku zostały zrobione dwie drogi, jedna powiatowa 
i jedna gminna. W następnym roku chcemy poprawić estradę. Jest projekt chodnika przy drodze 
powiatowej na długości 850 m, otrzymaliśmy kosztorys inwestorski, który wyszedł na 2 mln 200 tyś 
zł, to jest olbrzymia kwota. Oddaliśmy kosztorys do analizy, uważamy  że 850 metrów chodnika nie 
może aż tyle kosztować, być może jest tak jakaś pomyłka ale musimy to zaktualizować.
Starosta Andrzej Płonka przedstawił między innymi:
W Gminie Wilamowice udało się sporo zrobić w ostatnim czasie i mam nadzieję, że utrzymamy ten 
kierunek. Co prawda pomogła nam też trochę ta nieszczęśliwa powódź. 
Byłem na sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu, gdzie została poruszona kwestia dowozu młodzieży 
do  Oświęcimia,  a  jak  wiecie  przejęliśmy  PKS,  zmieniła  się  też  ustawa  i  poza  powiat  nie 
powinniśmy  przejeżdżać.  Możemy  przejeżdżać  tylko  wtedy,  jeśli  są  porozumienia  pomiędzy 
samorządami. Takie porozumienie udało się podpisać, myślę że ta sprawa jest już za nami.
Mamy do utrzymania 310 km dróg. Kolejne pieniądze z Unii Europejskiej pójdą tylko na znaczące 
porozumienia. 
W każdej  gminie chodniki  wykonywane są przez samorządy,  powiat  nie  dokłada pieniędzy do 
budowy chodników.
Przewodniczący Rady poinformował zebranych o terminie sesji nadzwyczajnej, która odbędzie 
się dnia 6 grudnia br. o godz. 1430.

***
Z okazji imienin wręczono kwiaty dla Pana Starosty Andrzeja Płonki, Sekretarza Gminy Andrzeja 
Kołtuna oraz Radnego Andrzeja Nycza.

***

Punkt 13. Zakończenie sesji.

Przewodniczący  Rady  –  Podziękował  wszystkim  za  udział  w  XIV  po  wyborach  sesji  Rady 
Miejskiej w Wilamowicach i ogłosił jej zakończenie (godz.: 1715).

Przewodniczący Rady Miejskiej

 Stanisław Nycz

Protokołowała:

Ewa Grzywa


